

République du Cameroun

Paix-Travail-Patrie

Ministère de l'Enseignement  
Supérieur



Republic of Cameroon

Peace-Work-Fatherland

Ministry of Higher Education

## JAOF UNIVERSITY INSTITUTE OF SCIENCE

Autorisation N°23-05554/NHA/MINESUP/DDES/ESUP/SDA/MF

Email: [jhis@jnaobenfoundation.org](mailto:jhis@jnaobenfoundation.org)/P.O.Box 8348 Yaounde /Tel +237 694 711 278/+237 676 133 995

N° ~~0035~~ JHIS/D/08/2026

Yaoundé, le 04 Août 2026

### COMMUNIQUÉ

Le Directeur de la JAOF University Institute of Science (JHIS) porte à la connaissance de la communauté universitaire et du public que les préinscriptions au titre de l'année académique 2026/2027 dans l'institution dont il a la charge sont ouvertes. Elles prendront fin avec la publication des listes des candidats(es) retenus(es) et le démarrage immédiat des cours le 05 octobre 2026.

Les opérations relatives à ces préinscriptions peuvent se faire en présentiel à l'Institut ou en ligne via le site web : <https://bit.ly/jhis-2026-application-form>

Les informations complémentaires sur les conditions desdites préinscriptions sont disponibles à l'Institut.

The Director of JOAF University Institute of Science (JHIS) informs the university community and the public that pre-registrations for the 2026/2027 academic year, within the institution for which he is responsible are open. Consequently, the lists of retained candidates will be published, and classes will begin on the 5<sup>th</sup> of October 2026.

The pre-registration procedures can be carried out within the university campus or online via the website: <https://bit.ly/jhis-2026-application-form>

Additional information regarding the conditions of said pre-registration is available at the campus of the institute.

#### Ampliations :

- MINETAT/ MINESUP (ATCR)
- Promoteur
- DAAC

05 AOÛT 2026

LE DIRECTEUR



Pr. Ibrahim Moungande  
Director